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#U DP-u NEMA MRŽNJE PREMA PRIPADNICIMA SRPSKE MANJINE DOKLE GOD

POŠTUJU HRVATSKE ZAKONE I NEMAJU PROBLEMA POŠTIVATI OLUJU#

Predsjednik Domovinskog pokreta Ivan Penava izjavio je u ponedjeljak da je stranka spremna

"na sve scenarije", uključujući sudjelovanje u radu nove vlade, ostanak u saborskoj oporbi te

ponavljanje izbora, "što ne znači da je DP-u svejedno koji će se od tih scenarija na kraju

ostvariti".

"Ljudi znaju zašto su zaokružili Domovinski pokret, znaju da su dali podršku onima koji će

stajati na poziciji hrvatske suverenosti i vrijednostima Domovinskog rata, a te vrijednosti

nećemo prodati ni pod koju cijenu, spremni na sve ishode pregovora koji su pred

nama. Spremni smo i na varijantu formiranja većine i sastavljanja buduće vlade i na varijantu

obitavanja iduće četiri godine u oporbi ali i na varijantu novih izbora", rekao je Penava na

konferenciji za mediji u središnjici stranke.

Međutim, naglasio je, to ne znači da je DP-u svejedno kad su u pitanju tri gore nabrojane opcije.

Penava: Želimo biti u poziciji i mijenjati stvari na bolje; novinari manipuliraju izjavama

"Naravno da kao odgovorni ljudi težimo mijenjati stvari na bolje u Hrvatskoj, i to je ono što ćemo

sa našim saborskim zastupnicima činiti. Voljeli bismo da smo u poziciji, jer onda možemo

konkretno predočiti naše projekte u stvarnost, ali ne pod svaku cijenu", kazao je.

Penava je napomenuo da su pravi, ozbiljni razgovori tek počeli, a kao sugovornici u obzir ne

dolaze jedino SDSS i Možemo. 

"Razgovori će se pojačati ovih dana, a sve ove teze poput uvjetovanja brojem ministarstava s

kojima su pojedini novinari, u službi tko zna koga, zabavljali javnost, krajnje ozbiljno ih

demantiram. Riječ je o loše pokušajima skretanja pozornosti na nešto drugo i nanošenje štete

DP-u", 

Predsjednik DP-a je u par navrata prozvao novinare da pogrešno prenose ili manipuliraju

njegovim izjavama.

"Ovo je moja tiskovna konferencija, a vi ćete odavde otići, sasvim legitimno, i pisati članke gdje

ste vi domaćini, pisat ćete što hoćete. Međutim, kad vas sljedeći put pogledam u oči, ne želim

ostaviti ni milimetar prostora za nepodopštine koji vaše kolege rade", izjavio je.

Na pitanje tko će sve iz parlamenta podržati vladu u kojoj bi bio DP, s obzirom na to da su

zastupnici manjina najavili da neće doći do podjela u njihovim redovima, Penava je odgovorio

da još ne može odgovarati na hipotetska pitanja jer je završetak razgovora o

formiranju saborske većine još jako daleko.

"Ne mogu osobno nikoga spriječiti da daje podršku ovome ili onome. Meni je to trećerazredno

pitanje. Dobili ste jasnu poruku što mi jesmo i što smo obećali našim biračima", poručio je

Penava.
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U DP-u nema mržnje prema pripadnicima srpske manjine

Prije toga, Penava je obrazlagao da u DP-u nema mržnje prema pripadnicama srpske

nacionalne manjine, jer u protivnom na listama stranke ne bi bilo nijednog Srbina. Potom se

pozvao na Predraga Mišića, kandidata DP-a na prošlotjednim izborima, ta ne Savu Manojlovića,

zastupnika DP-a u Gradskom vijeću Grada Vukovara  

"Toliko o mržnji i crnim hordama ustaša, kako nas neki pokušavaju opisati. Dokle god poštuju

hrvatske zakone i nemaju problema poštivati Oluju, ako je već ne žele slaviti, sa srpskom

manjinom nemamo apsolutno nikakvih problema", poručio je.

U razgovorima s potencijalnim partnerima, DP će inzistirati na politikama demografske

revitalizacije, decentralizacije i jačanje sigurnosti hrvatskih granica, ponovio je Penava, koji u

razgovorima s HDZ-om ne vidi prevaru birača.

"Što bi bilo da idemo s nekim tko je više lijevo? Nemojmo se zabavljati s pitanjima koja su od

manjeg značaja za hrvatsku javnost, od veće važnosti su sigurnost u zemlji, stabilna vlast i

jačanje životnog standarda", odgovorio je Penava.

Što se tiče poslijeizbornih razgovora, zamjenik predsjednika DP-a Mario Radić ranije je najavio

prve razgovore s predstavnicima SDP-a za utorak poslijepodne. 

Mario Radić: Prerano je govoriti o DP-ovim imenima u novoj vladi

Zamjenik predsjednika Domovinskog pokreta Mario Radić u utorak je u Đurđevcu izjavio za

Hinu da je - sve dok se ne ispregovaraju provedbeni programi - prerano govoriti o DP-ovim

imenima u novoj vladi, dometnuvši da su spremni i na nove izbore.

„U ovoj fazi nije realno govoriti o imenima i po tom pitanju nismo ništa dogovorili“, kazao je

Radić i dometnuo da je stranka uvijek spremna i na nove izbore.

Kako je kazao, pregovorima s SDP-om nije nazočio jer je došao u Đurđevac na Dan grada, a u

16 sati razgovarat će s Mostom. Sutra ćemo, kako se čini, sjesti za stol s HDZ-om, kazao je te

dometnuo da su se odlučili za žurniji tempo razgovora s drugim političkim strankama.

Koliko će pregovori trajati, nije mogao precizirati. Nužno je vidjeti tko ima većinu, osobito od

strane SDP-a, dodao je te ustvrdio: "S njihove strane dolaze malo mutne poruke pa ne znamo o

kojim brojevima pričamo".

O Penavinoj konferenciji za novinare, koju je obilježilo prepucavanje prvog čovjeka stranke s

novinarima, rekao je da je osobno nije pratio jer se pripremao za pregovore, no da je čuo o tonu

koji je dominirao te je zatražio "malo razumijevanja".

„Svi smo još napeti jer završili smo predsjedništvo stranke kasno u noć, a ujutro smo se

probudili u pet sati“, izjavio je Radić.

Njegov domaćin Željko Lacković, predsjednik Gradskog vijeća Đurđevca, koji je ušao u Sabor
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kao nezavisni kandidat s liste DP-a, kazao je za Hinu da čvrsto stoji uz DP.

„Iznaći ćemo način da Hrvatska dobije novu vladu, neovisno o sadašnjoj dosta konfuznoj

situaciji“, rekao je Lacković koje je izrazio uvjerenje u rješenje trenutnog političkog zapleta.

Naglasio je da su svi ljudi koji su dovoljno odgovorni, spremni raditi kompromise u interesu

Hrvatske. (Hina) 
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